
Дачић: За Србију је најважније да је седница СБ УН одржана и да је очувана динамика заседања
петак, 24. април 2020.

Први потпредсеник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица
Дачић у укључењу за ТВ Прва рекао је да Влада Србије више неће организовати
хуманитарне летове за превоз наших држављана из иностранства, осим ако не буде
неког изузетка.  

"Влада Србије више неће да организује хуманитарне летове, него се Air Serbia враћа свом
послу. Аеродром није ни био затваран, тако да сада све зависи да ли ће и са ким могу да
сарађују и где су још отворени аеродроми у Европи", рекао је Дачић за ТВ Прва.

Шеф српске дипломатије истакао је да у овом тренутку Европска унија, цео свет, као и ми
не знамо како ће изгледати ниво релаксације мера у наредном периоду.

Министар наводи да како епидемија слаби, идемо путем релаксације мера, а да ће се
отварање граница усаглашавати са околним земљама.

Поводом данашње видео седнице Савета безбедности Уједињних нација на којој је
разматран извештај генералног секретара УН Антонија Гутереша о раду Мисије УН на
Kосову (Унмик), Дачић је рекао да је за Србију најважније да је она одржана.

"За нас је најважније да је одржана седница, да је очувана та динамика заседања СБ УН
о Kосову. Савет безбедности је поновио позиве Приштини, и то не само да укину таксе,
него и реципрочне мере. Хвалили су конструктивност Србије, наводећи да нисмо
предузимали реципрочне мере", навео је шеф српске дипломатије.
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